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Místo: Velká klubová místnost („Zasedačka“ v Menze Podolí) kolejního klubu Pod-O-Lee 

Zapisuje : Jan Čeřovský 

Přítomni:  
 Lukáš Novotný  P(HP) 
 Michaela Javanská  M,SBC (HP) 
 Matúš Priščák  zSBA (HP) 
 Kryštof Šimána SBB (HP) 
 Mario Alexy SBD (HP) 
 Jan Čeřovský  SBE (HP) 
 Michal Chamra SBF (HP) 
 Jan Picka  zSS (HP) 
 Vojtěch Halamka  VKS 
 Naděžda Makulová Host 
 Josef Šebák Host 
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20:08 – Místopředsedkyně zahajuje schůzi 
Usnesení č.1: 
Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee souhlasí s programem zaslaným do konference 
představenstva dne 9. 2. ve 23:19 
(∑: 8; +: 8; -: 0; ±: 0; Program byl přijat) 
 

Bod 1. - Kolečko – vede Lukáš Novotný: 
Systémy: 

- spustil se nový web, při výskytu potíží je potřeba kontaktovat. 
- bývalý správce systémů zprovoznil nový systém čištění dat s názvem Orthos,který se 

bude starat o stránky a e-maily. 
Místopředsedkyni se líbí okno s daty konání akcí a chůzí. Pan Šebák doplňuje, že na 
Sinkuleho koleji za účelem informovat zakládají pro schůzi událost na Facebooku. 

 
Blok F: 

- momentálně je blok bez zástupce. Správce bez úspěchu hledá zástupce. 
- místopředsedkyně navrhuje jednoho z členů klubu jako případného kandidáta.. 
- měhem měsíce by měl správce pořádat akci „Poznej svého správce“. 

 
Blok E:  

- na balokoně jsou rozbité dveře, které jsou provizorně přidělané a navrhuje odstranit 
z dveří kliku. 

- paní Makulová o problému ví, ale dveře jsou natolik poškozené, že opravu musí 
uskutečnit  výrobce. Co se týče kliky, zdůrazňuje, že pokud se odstraní, studenti přidělají 
jinou.. 

 
Předseda: 

- z důvodu přítomnosti paní Makulové nic neříká. 
 

Blok A: 
- také nefungují dveře . 
- bude navrhovat nové televizory. 

Blok C: 

- upozorňuje paní Makulovou ,že se v pátek nevynášejí koše a také že na bloku mají 
osobu, která ucpává záchody vlastnímy exkrementy. Je podezření, že ta samá osoba 
lepí v prostorách umýváren použité vložky.. 

- dále oznamuje, že formátuje soubor pro zápisy ze schůzí. 

Blok B: 

- také jsou rozbyté dveře na balkonek. 

 
Blok D: 

- spráce hledá zástupce a chválí aktivitu televizorů. 
- na záchodech někdo urval záchodové prkénko, paní Makulová o problémech ví. 
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Kolejní skupinka: 
- pokračuje přestavba sudovny, proběhne malování, řeší se nábytek, drobné věci 

a správce hledá barovou lednici s prosklenými dveřmi, kvůli přehledu o obsahu lednice.  
- v sudovně jsou uvolněné radiátory, které paní Makulová nechá opravit. 
- probýhá komunikace s Vojtěchem Sajdlem (zařizuje rezervační systém pro Pod-O-Gym) 

o rezervačním systému.  
Předseda navrhuje zakomponovat rezervační systém do nových webových stránek. 
Zástupce systémů oponuje, že to není možné, ale nabízí předělání rezervačních systémů do 
jednoho. 

Bod 2. – Informace z kolejí– vede Naděžda Makulová 

Paní Makulová děkuje za pozvání. 
Kvůli viru COVID-19 byla přijata určitá opatření. Na kolejích bydlí 4 lidé z Číny, přičemž 1 zůstal 
zde, 1 přiletěl před vypuknutí epidemie a 1 má dorazit. Ostatní byli vyrozumněni, že jejich 
ubytování bylo zrušeno. 
Dále byla kontaktována čínská ambasáda. Na blocích jsou vylepeny letáky s instrukcemi 
v několika jazycích. U vchodů na bloky budou dávkovače dezinfekce. Prozatím se nic neděje. 
Při jakékoliv změně budou vyvěšeny informace. 
 
Projekt EPC - projekt úsporných opatření: 
Byla uzavřena smlouva, pro podolí z toho plyne následující: 

- nová izolace 
- staré kotle v Menze by v létě měli být nahrazeny kotly s příslušnou výřevností, tzn. možné 

snížení teploty ve sprchách. 
- proběhne výměna osvětlení za LED světla 
- na všechny baterie se nainstalují perlátory, pro průtok sprch se namontují nové hlavice, 

které budou do vody vhánět vzduch 
- do splachovačů toaletse namontují „retardéry“ pro úsporné zařízení 
- od 1. dubna by se měl předělat blok E v rámci experimentálního provozu a sledování 

úspornostu projektu 
- na radiátory se namontují termohlavice, pro regulaci teploty na určitou teplotu 
- ubytovaní by mohli ušetřit na kolejném 

 
Památkáři schvállili přestavbu koupelen na bloku D tzn. sprchové boxy, umývárny a toalety. Mělo 
by to být stejné rozložení jako na blocích C a F. Rekonstrukce by měla být v létě tohoto roku. 
Celoročně ubytovaní lidé se budou z bloku D přesouvat na některá z pater bloku E. 
 
Plán investic: 
Do plánu byli zapsány opravy střech na blocích A a B, dále by se měli zpracovávat plány na 
generální přestavbu blku E, která by měla proběhnout v roce 2021. Celková částka za přestavbu 
je přibližne 80 milionů korun. Přestavba připadá na příští rok z důvodů rekonstrukcí kolejí 
Bubeneč. 
Pro Sudovnu má také vyhrazenou částku v plánu investic. 
Správce kolejní skupinky začíná debatu o objednávkách pro sudovnu, nových bateriích a novém 
dřezu a tak dále. 
 
Paní Makulová učinila nabídku předsedovi klubu Bubeneč na bydlení na kolejích Podolí. Dále 
zmiňuje, že lidé, kteří ubytovávají osoby, které na kolejích nebydlí, budou vystěhováni a nebude 
jim umožněno ani ubytování na jiných kolejích ČVUT. 
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Nájemnce Madony ukončil činnost a podal výpověď, jako jeden z nápadů, jak s prostory naložit, 
bylo rozšíření Pod-O-Gym.  
 
 Paní Makulová se zmínila o „bazénku“. Byla Místopředsedkyní opravena, že se jedná o požární 
nádrž. 

Bod 3. – Kontakty – vede Michaela Javanská 
Tabulky kontaktů jsou neaktuální a proto proběhla aktualizace. Byly vytvořeny tři verze: 

Celý klub: kontakty, které půjdou na nástěnky 

Pro klub: kontakty jsou určeny pro členy představenstva, tato tabulka půjde do ubytovací 
kanceláře 

Vrátnice: jsou zde zejména kontakty a čísla na některé členy představenstva. Prázdné pozice 
jsou proškrtnuté z důvodu znemožnění vpisování dalších údajů. Dále k tabulce jsou připojeny 
instrukce pro vrátné. Z důvodu „blbuzvzdornosti“ bude tabulka a instrukce vytištěny zvlášť 
a zalaminováné. 

Dále byly bytvořeny nové papíry s kontakty na blok a uvedla, že pokoje se budou otevírat pouze 
po prokázání totožnosti. 

21:41- paní Makulová odchází 

Pan Šebák poukazuje na fakt, že na stránkách SÚ je velká logobanka, a bylo by dobré nahrát 
do ní i loga našeho klubu.  

Místopředsedkyně také podotýká, že nástěnky na blocích obsahují, zastaralé a nepotřebné 
informace, proto navrhuje využít nástěnky a vyvěsit aktuální informace a používat loga při 
akcích klubu. 

Bod 4. – Menza – vede Lukáš Novotný 
Před nějakou dobou se řešilo, jestli se v menze budou podávat i večeře. Dělala se anketa, vše 
bylo předáno panu Eichlerovi. Při komunikaci o kvalitě jídla oponoval tím, že za dva roky si 
nikdo nestěžoval. Po hovoru s předsedou kontaktoval pan Eichler bývalou správkyni projektů 
s tím, že nechce, aby dostával spoustu stížností na kvalitu jídla.  
 
Pan Šebák reaguje a navrhuje vznést dotaz na vedení SÚZu na průběh změny stravy, 
samozřejmě mohou říci že o nic nejde, ale budou muset mít tento fakt zapsaný a při dalších 
stížnostech budou nuceni tuto situaci řešit a zaujmout stanovisko. 
Správe kolejní skupinky namítá, že na jednu stranu představenstvo nechce pana Eichlera 
rozhněvat spoustou mailů od studentů, ale chce tyto věci řešit rovnou s vedením SÚZu 
a navrhuje tak jiné východisko. Správce systémů souhlasí se správcem kolejní skupinky. 
 
Předseda navrhuje Vytvořit novou anketu za nějaký čas a dále tentoproblém řešit.  
Správce bloku F navrhuje zavést ankety na všechny stravovací zařízení SÚZ ČVUT, ale pan 
Šebák reaguje tím že taková anketa tu už byla. 
Místopředsedkyně navrhuje předat reakce strávníků a nabýdla by panu Eichlerovi možnost 
propagace jídel v menze. 
Pan Šebák navrhuje zavést internetovou stránku podobnou knize závad a také ji propagovat i 
na stránkách. 
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Předseda sumarizuje postup řešení: 
- Komunikace a zřízení schránky na stížnosti 
- Nový dotazník 
- Další řešení 

Místopředsedkyně se obává, že se schránka dá na neviditelné místo. Takže by bylo dobré to 
sledovat a pak propagovat její zřízení a polohu. 
Zástupce bloku C připomíná, že bylo zkouškové období, které se bude dost promítat do 
statistik. 
Vznesl se návrh pro vytvoření plakátů a pokud by se zlepšil stav, oznámit příčinu úspěchu.  
Pan Šebák oznamuje, že provoz menz je dotován z ubytování. Provoz menz se očekává jako 
ztátový až 6 milionů korun. 
Předseda se ptá, proč se to neřeší déle a je mu odpovězeno tím, že se kvůli tomu zvedá 
kolejné už druhým rokem. 
Místopředsedkyně chápe důvody a myslí si, že bychom to měli řešit, ale z lokálního měřítka 
nechceme  proti sobě někoho poštvat, ale souhlasí s tím, že postupnými kroky problém 
předáme vedení SÚZu.  
 
 

Bod 5. – Schvalování IP1 2020– vede Lukáš Novotný 
- Předseda čte a stručně vysvětluje obsah interního předpisu. 
- Během čtení padlo pár dotazů, všechny byly zodpovězeny předsedou, nebo panem 

Šebákem. 
- Správce kolejní skupinky se ptá na názor ohledně kamer v Sudovně. Místopředsedkyně 

navrhuje dát kameru i do malé místnosti, pan Šebák oponuje tím, že sudovna není 
v pronájmu klubu, proto potřeba se zaobírat kamerovými záznami z těchto místností. 

- Správce navrhuje přidat do provozního řádu sudovny část, že vstupem do prostor Sudovny 
lidé udělují souhlas s nahráváním za účelem důkazů k trestnímu stíhání. 

- Představenstvo se shodlo, že o rozmístění kamer bude konzultovat s právníkem 
studentské únie. 
 

Usnesení č.2: 
Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje interní předpis IP1/2020 zaslaným do 
konference představenstva dne 11. 2. v 22:59. 
(∑: 8; +: 8; -: 0; ±: 0; Usnesení bylo přijato) 

 
Bod 6. – Výroční zpráva za rok 2019– vede Lukáš Novotný 
Předseda nabádá k sepsání částí a poslání do 16. 2., aby se neopakovaly problémy z minulého 
roku. 

Bod 7. – Schválení zápisu schůze 9.12. 2019– vede Lukáš Novotný 
 
Usnesení č.3: 
Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee souhlasí se zápisem schůze představenstva ze dne 
9. 12. 2019 zaslaným do konference představenstva dne 7. 2. v 18:05. 
(∑: 8; +: 6; -: 0; ±: 2; Usnesení bylo přijato) 
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Bod 8. – Vyhlášení voleb na Správce projektů– vede Lukáš Novotný 
23:09 – Předseda Kolejního klubu Pod-O-Lee vyhlašuje volby na správce projektů s volební 
komisí: 
Michaela Javansá (6001) 
Jan Picka (7108) 
Vítek Zapletal (5979) 
 
Usnesení č.4: 
Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee volí komisi s předsedkyní Michaelou Javanskou (ID 
6001), Janem Pickou (ID 7108) a Vítkem Zapetalem (ID 5979)  
(∑: 8; +: 7; -: 1; ±: 0; Usnesení bylo přijato) 
 
 
Předseda kolejního klubu pod-o-lee jmenuje zástupcem správce hudebny Elenu 
Allaverdovou (ID: 6464). 
Předseda kolejního klubu pod-o-lee jmenuje správce tiskárny Denisu Svobodovou (ID: 
7217). 
Předseda kolejního klubu pod-o-lee jmenuje zástupcem správce tiskárny Pavla Otrubu 
(ID: 5518) a Davida Kovandu (ID: 4722). 
 
Správce bloku E navrhuje zabývat se teambuildingem. Předseda pověřuje správce bloku E 
organizací teambuildingu. Místopřesedkyně navrhuje přenechat tuto věc na budoucím správci 
projektů 
 
23:22 – Předseda ukončuje schůzi 


